
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 02/16 
 

Den konání 16. května 2016 
Místo konání MÚ Litomyšl 
Čas  Od 16.00 Do 18.00  

     
Přítomnost členů komise Vojtěch Stříteský přítomen 

PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 
Věra Janečková přítomna 
Petr Fila, DiS. omluven 
Mgr. Martin Klejch omluven 
František Jandáček přítomen 

 Filip Holub přítomen 
 Mgr. Martin Šorf přítomen 
 Ing. Martin Tláskal přítomen 
   
   

Přítomnost pracovníka MěÚ Mgr. Josef Štefl omluven 
Přítomnost dalších osob    

  
  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 
 
 

Program jednání: 
1. Úvodní slovo předsedy 
2. Požadavky na herní prvky – obec Suchá, ul. Maxe Švabinského 
3. Vodní vale – hřiště – přesun prvků, finanční nabídka MSL 
4. Program města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na rok 2017 - dotace 
5. Program města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti na rok 2017 – dotace 
6. Kontrola dotací na podporu sportujících dětí a mládeže vyplacených v roce 2016 
7 Žádost o dotaci – BK Litomyšl 
8. Žádost o dotaci – SDH Litomyšl  
9. MAP – strategický dokument 
10. Zimní ODM 2016 - informace 
11. Sportovní prvky na Černou horu v Litomyšli 

 



                                                                 
 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Předseda komise přivítal přítomné členy a přednesl program jednání. 
Usnesení Nehlasovalo se 

    
2. Komise byla seznámena se žádostmi obce Suchá a obyvatelky ulice Maxe Švabinského na zakoupení herních prvků  

Usnesení Komise již pro rok 2016 nedisponuje žádnými finančními prostředky na zakoupení herních prvků. SSK doporučuje osadnímu 
výboru zakoupení herního prvku ze svých prostředků.  

Hlasování Pro: 7                        Proti:    0                         Zdržel se:0 
 

3.  
Komise byla informována o přesunu herních prvků z Vodních valů a diskutovala o výši cenové nabídky od MSL. 

Usnesení Nehlasovalo se 
Hlasování  

 
4. 

Komise diskutovala o Programu města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na rok 2017 – dotace.  
 

Usnesení  SSK ukládá členům komise prostudovat Program města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na 
rok 2016 a do 31. 7. 2016 zaslat na adresu milada.nadvornikova@litomysl.cz své návrhy a připomínky k úpravám Programu 
na rok 2017. 

Hlasování Pro:    7                     Proti:      0                       Zdržel se:0 
5. Komise diskutovala o Programu města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti na rok 2017 – dotace 

 
Usnesení  SSK ukládá členům komise prostudovat Program města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti na rok 2016 a do 

31. 7. 2016 zaslat na adresu milada.nadvornikova@litomysl.cz své návrhy a připomínky k úpravám Programu na rok 2017. 
Hlasování Pro:      7                   Proti:      0                       Zdržel se:0 

6. Komise diskutovala o způsobu kontroly dotací na podporu pravidelní sportovní činnosti, které byly vyplaceny v roce 2016 
 

Usnesení SSK doporučuje RaM pověřit kontrolou dotací na podporu pravidelní sportovní činnosti, které byly vyplaceny v roce 2016,  
opět kontrolní výbor, a požaduje při kontrole uplatňovat jednotnou metodiku u všech oddílů a následně do zprávy uvádět 
hodnověrné údaje. 

Hlasování Pro:    7                     Proti:        0                     Zdržel se:0 
7. Žádost o dotaci – BK Litomyšl 

 
Usnesení SSK doporučuje žádost předložit RaM.  

/Po jednání komise byla žádost BK Litomyšl stažena, nebude k projednání RaM předložena/ 
Hlasování Nehlasovalo se 

8. Žádost o dotaci – SDH Litomyšl – Hry bez katastru 2017 
 

Usnesení SSK doporučuje žádost předat na kap. 06, SSK tuto žádost nepodporuje, nejedná se o podporu sportu. 



                                                                 
 
Hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se:0 

9. Komise byla informována o projektu „Místní akční plán rozvoje vzdělávání na území ORP Litomyšl“ /MAP/.  
SSK navrhuje do dokumentu zařadit tyto investice: retoping atletické dráhy, rekonstrukci TJ Jiskra Litomyšl, vybudování 
horolezecké stěny, nákup herních prvků na dětská hřiště, rekonstrukci sportovišť a dětských plácků, zastřešení bikeparku, 
zbudování vrhačského sektoru, rekonstrukce Wembley, vybudování dopravního hřiště, umělý povrch na hřišti Větrník, 
rekonstrukce prostoru střelnice včetně vykoupení pozemků.  

Usnesení SSK ukládá členům komise obratem zaslat na adresu milada.nadvornikova@litomysl.cz další případné nápady investic do 
sportu 

Hlasování Nehlasovalo se   
10.  Předseda komise informoval o konání Olympiády dětí a mládeže v roce 2018 – společenská část se uskuteční ve Smetanově 

domě v Litomyšli 
Hlasování Nehlasovalo se 

11.  Komise negativně hodnotila objednávku sportovních prvků na Černou horu v Litomyšli, jejichž zakoupení SSK nepodporovala 
  

Hlasování Nehlasovalo se   
 
Další jednání komise se uskuteční dne 12. 9. 2016 v zasedací místnosti MÚ Litomyšl, 5. patro 
 
 

    
 
V Litomyšli dne 16. 5. 2016 

 

podpis předsedy komise 
 


